
 

Skeifa Svendborg   –   Tipsvænget 19   –   5700 Svendborg   –   skeifa@skeifa-svendborg.dk 

Referat fra Skeifa Svendborg bestyrelsesmøde 
Den 3. december, kl. 18.00-21.00 
 
Deltagere: Thomas, Wickie, Maria og Susanne. Afbud: Helena 
 
 
1. Godkendelse af referat 
 Godkendelse af referat fra sidste møde. 

- Godkendt. 
 
2. Klubbens mulige scenarier 
 Arbejde videre med fordele og ulemper, økonomiske konsekvenser mm diskuteres på mødet som 

forberedelse til generalforsamling den 20. januar 2020. Hvad skal vi have listet op under fordele og 
ulemper ved de to scenarier? 
- Skemaet med scenarierne blev diskuteret og der blev tilføjet flere fordele og ulemper på begge 

scenarier. 
 
3. Forberedelse af generalforsamling 
 Vi skal lave planlægge, dagsorden og invitation til generalforsamling den 20. januar.  

- Hvad gør vi i forhold til eventuelle vedtægtsændringer? 
- Forslag til kontingent i 2020. 

 Skolen har sagt ja til lån af lokaler den 20. januar.  
- Der blev udarbejdet dagsorden, sat form på diskussionen af scenarier og forslag til 

vedtægtsændringer, såfremt deltagerne på generalforsamlingen ønsker at stemme om det. 
- Offentliggørelse af generalforsamlingen blev aftalt, dvs. hjemmesiden, FB-side og FB-gruppe 

samt i Medlemsnyt. 
  
4. Økonomi 
 Status på økonomien. 

- Wickie gennemgik økonomien og den ser fin ud. 
 
5. Eventuelt 

- Susanne orienterede om kommende aktiviteter fra aktivitetsudvalget. 
- Indhold i årets sidste Medlemsnyt: Husk at takke sponsorerne, orientere om generalforsamling, 

juletur og ønske god jul og godt nytår. 
 
 


